
REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 2. mai 2023 

 

Til stede: Einar Nygård, Sverre Kallevik, Omar Samarai, Maria Sheikh og Arne Egil 

Sagen.   
 

 

 

1. Referat fra styremøte2.5. ble godkjent 

 

2. Status økonomi: 

5 tilfelle av manglende kontingent fra i fjor er nå sendt rettslig inkasso, og 39 stk får nå 

en purring med kort betalingsfrist. 

 

Spørsmålet om nytt regnskapssystem tas opp igjen på neste styremøte. 

       

3. Rusken 9. mai; vi sender ut tilstrekkelig informasjon om dugnaden 

 

4. Lekeplasser: utsettes inntil videre 

 

5. Sikkerhet: intet spesielt å bemerke nå. 

 

6. Parkering; vi har fortsatt ledige plasser for utleie 

 

7. Forhold til Oslo kommune; Det er registrert farlig utkjøring til Brennaveien fra 

Smalåkeren, dette skaper mange farlige situasjoner. Vi skriver et brev til Oslo kommune 

med anmodning om tiltak. I ettertid fikk vi melding om at det var behov for mer 

informasjon. Vi tar bilder og sender disse og utfyllende informasjon til kommunen. 

 

8. Nøtteknekkern; Fakturagrunnlag godkjent. Ingen avgjørelse på hva Brenna vel vil gjøre 

etter at Nøtteknekkern er avviklet, men en tekst for å få kontakt med mulige interessenter 

godkjent. Teksten legges ut på hjemmesiden. 

 

 

9. Russebråk sjenerer en beboer i Brennagrenda som sier at dette går ut over nattesøvnen. 

Dersom dette er så sjenerende at det må gjøres noe er det politiet som er rett adressat, 

men ellers mener styret at mai måned er en måned der vi nesten må regne med at det blir 

litt ekstra støy. 

 

10. Uforsvarlig kjøring i Brennaveien: Smalåkeren 14 er plaget av trafikkstøy fra 

Brennaveien fordi mange kjører for fort. Dette er et tema som har fått stor 

oppmerksomhet gjennom mange år, men det virker som det bare blir verre og verre. 

Styret har ved flere anledninger tatt opp saken med så vel Oslo kommune som politiet. 

Det har også vært diverse fartsmålinger og aksjoner samt informasjon til alle beboere. 

 

Vi gjør følgende tiltak: 

• Ny informasjon til alle beboere på Brenna 

• Brev til Ruter 

• Brev til bymiljøetaten i Oslo kommune 

• Forsøke å finne en mulighet for å leie fartsmålere 

 



11. Forstoppelse i rørsystemet i Pasopveien 33; Det har vært et problem med at toaletter i 

huset ble tettet av et eller annet, og det måtte sugebil til for å rense rørene. Det har ikke 

fremkommet meldinger om tilsvarende problemer andre steder, så det er jo vanskelig å 

si hva dette kan komme av. 

Sverre tar kontakt med VVS gruppen for å sjekke om det er noe de kan bidra med 

i denne sammenheng 

 

12. Neste styremøte avholdes onsdag 1. juni 

 

 

 

 

 


